

<b>Allowing GTRs to "Damascus" for Syrian Employees at the Ministry of Health</b>		<b>السماح بالإرهاب الحكومي إلى "دمشق" لمنسوبي وزارة الصحة من دولة "سوريا"</b>	
<b>التاريخ / Date</b> <b>16 May 2016</b>	<b>الرقم المرجعي / Reference</b> <b>201605163</b>	<b>تاريخ التطبيق / Effective date</b> <b>Immediately</b>	
<p>It has been decided to allow GTR orders issued from the ministry of Health to its Syrian employees to Damascus station in Syria, as per the following procedures:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Issue GTR order to Damascus station (open PNR)</li> <li>2. Reissue GTR order on Saudia International network to a different station according to patient's will.</li> <li>3. First reissuance will be on GTR fares.</li> <li>4. Collect fare difference and fees from the guest.</li> <li>5. First issuance and reissuance will be at the same time (one sales report for the travel agency).</li> </ol>		<p>تقرر السماح بأصدار الأوامر الحكومية الصادرة من وزارة الصحة للمتعاقدین السوريين لمحطة " دمشق " بدولة سوريا وفق الاجراءات التالية:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1- اصدار أمر الأركاب لمحطة دمشق ( مفتوح الحجز )</li> <li>2- اعادة إصدار أمر الأركاب على شبكة السعودية الدولية لمحطة اخرى حسب رغبة الضيف.</li> <li>3- اعادة الاصدار الاول تكون على الاسعار الحكومية GTR</li> <li>4- استحصا لفرق السعر والرسوم من الضيف.</li> <li>5- الاصدار الاول وأعادة الاصدار تكون بنفس الوقت ( بتقرير واحد للوكالة ).</li> </ol>	

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact:

[gdssupport@saudiairlines.com](mailto:gdssupport@saudiairlines.com)

This bulletin is binding application and it is for distribution to Travel Service Providers authorized to issue GR Tickets.

Page 1 of 1

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، وهي خاصة بالتوزيع لوكلاء السفر والسياحة المصرح لهم بإصدار التذاكر الحكومية.